



**Deltagere:** Karina Jensen (KJ)  
Pia Knudsen (PK)  
Sara Jacobsen (SJ)

**Fraværende:** Kristina Wollesen (KW)  
Tina Poulsen (TP)  
Sarah Knudsen (SK)  
Cecilie Blaaberg (CB)

**Kopi til:** Deltagerne + hjemmesiden

**Referent:** Pia Knudsen

**Mødedato:** 8. januar 2018

**Emne:** Bestyrelsesmøde

Emne	Kommentarer	Deadline	Ansvarlig
<b>1. Elevponyer</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Det går p.t. godt med elevponyerne</li><li>• Der holdes udkig efter en afløser for Sigurd, som er ved at være slidt</li><li>• Der holdes øje med Phooka som hoster lidt - der købes Blue Horse Ventilator</li><li>• Tag skal sættes på fodervognen hos elevponyerne</li></ul>		Alle
<b>2. Undervisning</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Mette Kristiansen er begyndt som underviser og overtager Emmas hold - opdateres på hjemmesiden</li><li>• Kursus er aftalt med Benjamin Grav Adler Hansen d. 10. og 11. februar - Opslag lægges på FB</li><li>• Der har været forespørgsler om et voksenhold - evt. lørdag formiddag</li><li>• Det blev aftalt at den store hal fremover er reserveret til spring om lørdagen fra kl. 11.00 til 14.00</li><li>• Spring udenfor dette tidsrum skal foregå i den lille ridehal, hvis den er fri</li><li>• Sara laver opslag og skriver samtidig, at man samtidig skal huske at rydde ordentligt op efter sig og rette huller</li></ul>		PK  PK  KJ   SJ



## Mødereferat

Emne	Kommentarer	Deadline	Ansvarlig
<b>3. Stævneudvalg</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Der er ansøgt om stævnedatoer for 2018</li><li>• Propositioner for Fastelavnsstævnet d. 24. og 25. februar 2018 lægges på DRF GO</li><li>• Der er kommet nyt stævnesystem Equipe fra DRF. Sara bestiller og det bruges første gang til fastelavnsstævnet</li><li>• Ring og spring stævne afholdes d. 2. februar</li></ul>		SJ  SJ  SJ  SJ
<b>4. Cafeteriaudvalg</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Åbent til ring og spring stævne d. 2. februar - Sara snakker med Heidi</li><li>• Indkøb til Fastelavnsstævne, fastelavnsskiver og lun ret samt det sædvanlige</li><li>• Stor fastelavnstønde, slikposer og kroner indkøbes</li><li>• KJ har fået lille fastelavnstønde</li></ul>		SJ  PK  PK
<b>5. Ungdomsudvalg</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• -</li></ul>		
<b>6. Aktivitetskalender</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• KJ arrangerer kursus ved rytteropstilling.dk i løbet af marts</li><li>• Kalender opdateres på hjemmesiden med nye stævnedatoer</li></ul>		KJ  PK
<b>7. Nyt fra kasserer</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Simone Skovhaur afløser Kristina i en periode fremover</li><li>• Indberetning af medlemstal inden 31. januar 2018</li><li>• Den nye kontingentstruktur fra DRF blev drøftet. Som udgangspunkt ingen ændring af medlemskontingent, da besparelsen ikke er stor. I stedet vil der til stævner kun blive pålagt 5 kr. ekstra pr. start i stedet for de 10 kr. pr. start som DRF fakturerer for hver start</li></ul>		PK



## Mødereferat

Emne	Kommentarer	Deadline	Ansvarlig
	til klubben efter hvert stævne. Tages med på generalforsamlingen		
<b>8. Generalforsamling</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Dato for generalforsamling er d. 19. februar 2018</li><li>• Tina ønsker at stoppe i bestyrelsen og der skal findes en afløser</li><li>• Annonce i ugeavisen</li><li>• Pokaler skal graves</li><li>• Annonce i Ugeavisen og dagsorden</li><li>• Beretning</li><li>• Karina spørger Knud om han vil være ordstyrer</li><li>• Kaffe og kage</li></ul>		Alle Alle PK PK PK PK/KJ KJ PK
<b>9. Ridebaner/-hal</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• -</li></ul>		
<b>10. Støtteudvalg</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Ingen har meldt sig til at hjælpe i støtteudvalget og derfor er der p.t. ingen aktiviteter</li></ul>		
<b>11. Diverse</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• TBR PC skal repareres</li><li>• Nye navneskilte til boksene</li><li>• Barometeret i rytterstuen opdateres med beløbene fra adventskalender og højdespringskonkurrencen</li><li>• Husk at give besked til den øvrige bestyrelse i gruppen når der laves aftaler med ryttere</li></ul>		PK PK/KW  Alle
<b>12. Næste møde</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Dato for næste bestyrelsesmøde aftales med den nye bestyrelse efter generalforsamlingen</li></ul>		Alle

Referatet godkendt / 2018



---

## Mødereferat

---

Karina Jensen  
Formand

---

Kristina Wollesen  
Næstformand

---

Pia Knudsen  
Sekretær

---

Sara Jacobsen  
Medlem

---

Tina Poulsen  
Medlem